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PROTOKÓŁ NR 22/2019 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Czarnkowsko -Trzcianeckiego 

z dnia 09 maja 2019 r. 

 

 

W dniu  09 maja 2019 r. o godz. 9.00 w Starostwie Powiatowym w Czarnkowie  rozpoczęło 

się XXII posiedzenie Zarządu Powiatu Czarnkowsko - Trzcianeckiego. 

W posiedzeniu uczestniczyli:  

1. Feliks Łaszcz – przewodniczący Zarządu, 

2. Sławomir Kryger – z-ca przewodniczącego Zarządu, 

3. Krzysztof Czarnecki – członek Zarządu, 

4. Waldemar Pawłowski  – członek Zarządu, 

5. Jan Pertek – członek Zarządu. 

oraz zaproszeni goście i pracownicy Starostwa Powiatowego w Czarnkowie. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Starosta powitał zebranych i tym samym rozpoczął XXII posiedzenie Zarządu stwierdzając, iż  

w dzisiejszym posiedzeniu uczestniczy 5 członków Zarządu.  

Następnie przedstawił proponowany porządek posiedzenia: 

1. Spotkanie z dyrektorem ZZOZ w Czarnkowie w sprawie wstępnych założeń do projektu Programu 

Naprawczego jednostki w kontekście ujemnego wyniku finansowego za 2018 rok - godz. 9.00.  

2. Sprawy z zakresu edukacji: 

1) decyzja Wielkopolskiego Państwowego Wojewódzkiego Inspektora Sanitarnego w Poznaniu 

nakazująca usunięcie stwierdzonych nieprawidłowości w zakresie stanu sanitarno-higienicznego  

i technicznego sal lekcyjnych w Zespole Szkół w Krzyżu Wlkp., 

2) wniosek Zarządu Głównego Polskiego Związku Logopedów o udzielenie zwolnienia  

z obowiązku świadczenia pracy na czas pełnienia funkcji w związkach zawodowych 

pracownikowi zatrudnionemu w Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Krzyżu Wlkp., 

3) informacja o zagrożeniach terrorystycznych pojawiających się w szkołach przed egzaminami 

maturalnymi.   

3. Wniosek mieszkańców wsi Mężyk o wybudowanie kładki dla pieszych obok mostu nad rzeką 

Miała przy drodze powiatowej nr 1337P. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Dyrektorowi Powiatowego Urzędu Pracy w Czarnkowie do 

realizacji projektu pn. „Aktywizacja zawodowa osób bezrobotnych i poszukujących pracy  

w powiecie czarnkowsko-trzcianeckim (V)” w ramach WRPO 2014-2020. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Konkursowej i uchwalenia regulaminu jej pracy. 

6. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Zarządu.  

7. Sprawy różne. 

Sekretarz Powiatu, w imieniu naczelnika Wydziału Edukacji, prosiła o wprowadzenie                        

w punkcie 2, dwóch dodatkowych ppkt-ów: 

1) wniosek dyrektora Liceum Ogólnokształcącego w Czarnkowie o rozpoczęcie budowy nowej 

sali gimnastycznej, 

2) wniosek dyrektora Liceum Ogólnokształcącego w Czarnkowie o zwiększenie budżetu szkoły                      

o środki finansowe na wycinkę drzew, 
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Pan Czarnecki  zgłosił propozycję dokończenia budowy chodnika w miejscowości Teresin. 

Proponowany porządek posiedzenia wraz z zgłoszonymi zmianami został przez członków 

Zarządu przyjęty i stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.   

Ad.1 

Spotkanie z dyrektorem ZZOZ w Czarnkowie w sprawie wstępnych założeń do projektu Programu 

Naprawczego jednostki w kontekście ujemnego wyniku finansowego za 2018 rok. 

  Zarząd spotkał się z dyrektorem Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Czarnkowie, który 

przedłożył Zarządowi założenia główne do Programu Naprawczego jednostki w kontekście ujemnego 

wyniku finansowego za 2018 rok - załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

  Dyrektor wyjaśnił, że przedłożony przez niego w dniu dzisiejszym dokument stanowi ogólny 

zarys, najważniejsze działania, których wykonanie ma na celu poprawę wyniku finansowego 

czarnkowskiego Szpitala. Część tych zadań jest już realizowana. Wszystkie przedstawione założenia 

poparte są dokładną analizą finansową, do każdego z założeń może przedstawić szczegółowe 

wyliczenia. Działania można podzielić na:  

1) strategiczne: 

- związane z działaniem płatnika zwiększające wyceny procedur medycznych oraz wysokość ryczałtu, 

- uwzględnienie zaleceń i wskazań wynikających z audytu wykonanego przez firmę zewnętrzną; 

2) operacyjne- związane bezpośrednio z zarzadząniem bieżącym: 

- likwidacja działalności poradni lekarza rodzinnego we Wronkach z uwzględnieniem zwrotu, co 

najmniej poniesionych kosztów uruchomienia działalności, zmniejszenie straty o 200 tys. zł, ale 

obniżenie wsparcia finansowego z Miasta i Gminy Wronki o 300 tys. zł; 

3)  uszczelnienie systemu nadzoru finansowego nad poradniami specjalistycznymi, które ze względu 

na brak wyników diagnostycznych od lekarzy rodzinnych wykonują komplet badań; 

4) zmniejszenie wydatków związanych z działalnością laboratorium; 

5) poprawa i usprawnienie systemu rozliczeń z NFZ; 

6) zwiększenie aktywności kierowników komórek organizacyjnych w działaniach obniżających koszty 

działalności; 

7) dalsze rozwijanie działalności o największej rentowności finansowej – Poradnia Leczenia Bólu; 

8) przeanalizowanie procedur medycznych realizowanych w szpitalu pod różnym kątem; 

9) zwiększenie świadomości personelu związanej z kosztami jakie ponosi szpital w procesie leczenia; 

10) współpraca z donatorami – podmiotami gospodarczymi i samorządami przy realizacji 

zdrowotnych programów profilaktycznych, imprez ale także wsparcie finansowe dla ZZOZ; 

11) ewentualna zmiana typu karetki z „S” na „P” ( braki lekarzy, zła wycena procedur jeśli chodzi                       

o karetki „S”). 

  Po wysłuchaniu dyrektora wywiązała się krótka dyskusja, w wyniku której stwierdzono, że do 

rozstrzygnięcia w najbliższym czasie pozostaje kwestia związana z propozycją dyrektora o likwidacji 

działalności poradni lekarza rodzinnego we Wronkach, która księgowo przynosi starty ok. 200 tys. zł 

oraz szukanie możliwości pozyskania oddzielnego kontraktu na świadczenia z zakresu leczenia bólu, 

gdyż jest to działalność o największej rentowności.  

  Wicestarosta poinformował Zarząd, iż Starostowie wspólnie ze Skarbnikiem Powiatu 

podpisali umowę z Firmą FORMEDIS na opracowanie analizy i oceny bieżącej, wizji i strategii 

dalszego funkcjonowania publicznej ochrony zdrowia na terenie naszego powiatu. Kolejnym etapem 

będzie przekazanie do szpitali za pośrednictwem Powiatu, tabel wskazujących jakich danych Firma 

oczekuje, po zapoznaniu się z tym tabelami zorganizowane zostanie spotkanie przedstawicieli Firmy            

z dyrektorami Szpitali, gdzie te tabele zostaną omówione, co w jakich pozycjach wypełniać, aby to 

szło sprawnie.  
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  Starosta przekazał członkom Zarządu krótką informację ze spotkania z wiceminister 

inwestycji i rozwoju – Panią Andżeliką Możdżanowską. W spotkaniu uczestniczyli również poseł na 

sejm RP Grzegorz Piechowiak oraz dyrektor czarnkowskiego szpitala Krzysztof Wywrot. Omówiono 

wiele spraw, zwłaszcza tych dotyczących funkcjonowania służby zdrowia w powiecie. Poruszono 

temat planowanej modernizacji Szpitala Powiatowego im. Jana Pawła II w Trzciance oraz  kredytu, ze 

spłatą którego boryka się Szpital Powiatowy w Czarnkowie. Podczas spotkania poruszono również 

kwestię możliwości udzielenia pomocy finansowej na zakup karetki dla szpitala w Czarnkowie, co 

będzie przedmiotem kolejnego posiedzenia Zarządu Powiatu.  

Posiedzenie Zarządu opuścił Starosta Feliks Łaszcz. Od tego momentu w posiedzeniu uczestniczy                    

4 członków Zarządu.  

Ad.2 

Zarząd przystąpił do rozpatrzenia spraw z zakresu edukacji: 

1) decyzja Wielkopolskiego Państwowego Wojewódzkiego Inspektora Sanitarnego                              

w Poznaniu nakazująca usunięcie stwierdzonych nieprawidłowości w zakresie stanu 

sanitarno-higienicznego i technicznego sal lekcyjnych w Zespole Szkół w Krzyżu Wlkp., 

  Naczelnik Wydziału Edukacji zapoznał Zarząd z treścią decyzji ( zał. nr 4 )  Wielkopolskiego 

Państwowego Wojewódzkiego Inspektora Sanitarnego w Poznaniu nakazującą usunięcie 

stwierdzonych nieprawidłowości w zakresie stanu sanitarno-higienicznego i technicznego sufitu                

w jednej z sal lekcyjnych oraz podłóg w kilku salach lekcyjnych w Zespole Szkół w Krzyżu Wlkp. 

Termin wykonania nakazu określono na dzień 31 grudnia 2019 roku. Naczelnik dopowiedział, że 

dyrektor ZS zobowiązana została do zlecenia opracowania kosztorysu, który wskaże szacunkowe 

koszty i sposób wykonania zaleceń pokontrolnych, po czym sprawa ponownie trafi na posiedzenie 

Zarządu.    

2) wniosek Zarządu Głównego Polskiego Związku Logopedów o udzielenie zwolnienia  

z obowiązku świadczenia pracy na czas pełnienia funkcji w związkach zawodowych 

pracownikowi zatrudnionemu w Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Krzyżu Wlkp., 

  Zarząd rozpatrzył wniosek ( zał. nr 5 ) Zarządu Głównego Polskiego Związku Logopedów                

w Warszawie o udzielenie zwolnienia z obowiązku świadczenia pracy w wymiarze jednej drugiej 

czasu pracy z zachowaniem prawa do wynagrodzenia na okres od dnia 1 września 2019 r. do dnia 31 

sierpnia 2020 r., tj. na czas pełnienia funkcji w związkach zawodowych pracownikowi zatrudnionemu                 

w Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Krzyżu Wlkp. 

 Wniosek rozpatrzono pozytywnie.  

3) informacja o zagrożeniach terrorystycznych pojawiających się w szkołach przed 

egzaminami maturalnymi, 

  Naczelnik Wydziału Edukacji przedstawił Zarządowi informację ( zał. nr 6 ), iż w ostatnich 

dniach, tuż przed egzaminami maturalnymi do 4 szkół na terenie powiatu, trafiły wiadomości e-mail,                    

o podłożonych bombach ( na ich terenie). W dniu 06 maja br. informacja o podłożonych bombach 

trafiła do Zespołu Szkół Technicznych w Trzciance; w dniu 07 maja br. do Zespołu Szkół 

Ponadgimnazjalnych w Czarnkowie, Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Trzciance i Liceum 

Ogólnokształcącego w Trzciance; w dniu 08 maja br. do Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych                           

w Czarnkowie, Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Trzciance, Liceum Ogólnokształcącego                       

w Trzciance i Zespołu Szkół Technicznych w Trzciance.  

Naczelnik Wydziału Edukacji dodał, że na szczęście były to fałszywe alarmy, pomieszczenia szkolne 

zostały sprawdzone i matury w szkołach prowadzonych przez Powiat Czarnkowsko-Trzcianecki 

odbyły się w terminie, szkoły jednak nadal są pod nadzorem patroli policyjnych. Dodał, że takie 

sytuacje miały miejsce na terenie całego kraju.  

4)  wniosek dyrektora Liceum Ogólnokształcącego w Czarnkowie o rozpoczęcie budowy nowej sali 

gimnastycznej, 

  Zarząd informacyjnie zapoznał się z wnioskiem ( zał. nr 7 ) dyrektora Liceum 

Ogólnokształcącego w Czarnkowie, w którym zwraca się z prośbą o rozpoczęcie budowy nowej sali 

gimnastycznej przy szkole, w terminie od dnia 17 czerwca 2019 r.  
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5) wniosek dyrektora Liceum Ogólnokształcącego w Czarnkowie o zwiększenie budżetu szkoły                      

o środki finansowe na wycinkę drzew, 

  Zarząd rozpatrzył wniosek ( zał. nr 8 ) dyrektora Liceum Ogólnokształcącego                                      

w Czarnkowie o zwiększenie budżetu szkoły o dodatkowe środki finansowe z przeznaczeniem na 

wycinkę drzew na terenie boiska szkolnego, która wynika z potrzeb planowanej inwestycji tj. budowy 

nowej sali gimnastycznej. Szacunkowy koszt całej usługi tj. wycinki 8 drzew i uprzątnięcia terenu 

boiska; koszt usługi dźwigu koszowego wraz  z dojazdem; koszt wywozu dużych kłód za budynek 

PPP, opiewa na kwotę 11 535 zł.  

  Wniosek rozpatrzono pozytywnie. Do wyjaśnienia pozostaje jedynie kwestia, czy wydatek 

będzie można pokryć ze środków zaplanowanych na budowę sali,  czy też szukać trzeba będzie innego 

źródła pokrycia.   

Ad.3 

Wniosek mieszkańców wsi Mężyk o wybudowanie kładki dla pieszych obok mostu nad rzeką Miała 

przy drodze powiatowej nr 1337P. 

  Zarząd rozpatrzył wniosek ( zał. nr 9 ) mieszkańców wsi Mężyk o wybudowanie kładki dla 

pieszych obok mostu nad rzeką Miała przy drodze powiatowej nr 1337P. W chwili obecnej most 

drogowy posiada tylko jeden pas ruchu w obu kierunkach i brak na nim pasa dla pieszych. 

Zarząd przychylił się do wniosku mieszkańców wsi Mężyk, gdyż już wcześniej sam zauważył 

potrzebę budowy bezpiecznego przejścia dla pieszych na przepuście mostowym                                        

w miejscowości Mężyk. W związku z tym zostały już podjęte działania w zakresie poprawy stanu 

istniejącej infrastruktury drogowej. W planie wydatków majątkowych  Powiatu Czarnkowsko - 

Trzcianeckiego na rok 2019 zabezpieczono środki finansowe na sporządzenie dokumentacji 

projektowej zadania pn. Przebudowa mostu nr 13/30005593 w ciągu drogi powiatowej nr 1337 P                    

w miejscowości Mężyk. Realizacja tej inwestycji zaplanowana została na 2020 rok. W ramach 

realizacji ww. inwestycji również zostanie wykonane bezpieczne przejście dla pieszych.  

  W sprawach związanych z infrastrukturą drogową Pan Czarnecki, po rozmowie z dyrektorem 

Zarządu Dróg Powiatowych w Czarnkowie, zgłosił propozycję dokończenia budowy chodnika                            

w miejscowości Teresin. Wyjaśnił, że Zarząd Dróg Powiatowych jest w posiadaniu dokumentacji na 

budowę chodnika. W roku 2017 rozpoczęto jego budowę, jednak ze względów finansowych nie 

została zakończona budowa na całym projektowanym odcinku. Koszt budowy dalszego odcinka 

chodnika to kwota 60 tys. zł, z czego 50% , czyli 30 tys. zł byłoby po stronie Gminy Trzcianka, 

pozostałe 30 tys. zł po stronie Powiatu.  

  Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Czarnkowie dopowiedział, że realizację ww. zadania 

można pokryć z oszczędności, jakie zostały w związku z rozstrzygniętymi już przetargami przez ZDP. 

Jednak zadanie to musiałoby zostać wpisane w budżecie  i musiałby być pisemna deklaracja Gminy 

Trzcianka o dofinansowaniu zadania kwotą 30 tys. zł. W roku 2017 wybudowano chodnik na długości 

312 mb., do wybudowania został odcinek 122 mb. Jest to prosty odcinek chodnika z 1 łukiem i 5 

zjazdami do posesji. Zadanie to będzie traktowane jako kontynuacja zadania rozpoczętego w roku 

2017.  

  Zarząd pozytywnie odniósł się do propozycji budowy dalszego odcinka chodnika przy drodze 

powiatowej 1333P  w miejscowości Teresin. W związku z tym Skarbnik Powiatu prosiła dyrektora 

Zarządu Dróg Powiatowych w Czarnkowie o pisemny wniosek w tej sprawie. 

  Zarząd rozmawiał również o możliwościach finansowych wykonania bieżącym roku 

dokumentacji technicznej budowy chodnika w miejscowości Romanowo gm. Czarnków.  Wstępnie, 

nie znając kosztów, rozmawiano z Wójtem Gminy Czarnków o dofinansowaniu w 50% z budżetu 

gminy wykonania dokumentacji, Wójt jednak stwierdził, iż nie ma środków którymi mógłby to 

zadanie pokryć w tym roku. W dniu dzisiejszym te koszty są już znane.  Koszt projektu to ok. 120 tys. 

zł, a do tego dochodzą również koszty ok. 30 tys. zł związane z podziałem działek geodezyjnych. 

Koszt podziału 1 działki to kwota 1000 zł, działek do podziału może być ok. 30. W związku                  

z powyższym Zarząd Powiatu jeszcze raz zwróci się do Wójta Gminy Czarnków o rozważnie 

możliwości dofinansowania projektu dokumentacji i podziału działek, po otrzymaniu odpowiedzi ze 

strony Wójta, Zarząd Powiatu do tematu powróci.  

  Dyrektor ZDP dodał, że w Romanowie brakuje chodnika na odcinku ok. 3100 mb. 
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  Dyrektor poinformował Zarząd, iż ZDP ogłosił przetarg nieograniczony na wykonanie 

dokumentacji projektowej dla zadania: „Rozbudowa drogi – budowa ścieżki rowerowej Krzyż Wlkp. – 

Drawsko przy drodze powiatowej 1323P”. Oferty można składać – nie później niż do dnia 22 maja 

2019 roku. Data rzeczowego zakończenia realizacji zadania ( złożenie dokumentacji w siedzibie ZDP 

w Czarnkowie wyznaczona została na dzień 31 stycznia 2020 roku.  

Ad.4 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Dyrektorowi Powiatowego Urzędu Pracy w Czarnkowie 

upoważnienia do realizacji projektu pn. „Aktywizacja zawodowa osób bezrobotnych i poszukujących 

pracy w powiecie czarnkowsko-trzcianeckim (V)” w ramach WRPO 2014-2020. 

  Zarząd przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie udzielenia Dyrektorowi Powiatowego 

Urzędu Pracy w Czarnkowie upoważnienia do realizacji projektu pn. „Aktywizacja zawodowa osób 

bezrobotnych i poszukujących pracy w powiecie czarnkowsko-trzcianeckim (V)” w ramach WRPO 

2014-2020.  

W dniu 15 marca 2019 r. Wojewódzki Urząd Pracy w Poznaniu ogłosił nabór wniosków  

o dofinansowanie projektów w ramach Osi Priorytetowej 6. Rynek pracy Działanie 6.1 Aktywizacja 

zawodowa osób bezrobotnych i poszukujących pracy – projekty pozakonkursowe realizowane przez 

PSZ Wielkopolskiego Regionalnego Programu Operacyjnego 2014-2020.  W odpowiedzi na 

powyższy nabór, w dniu 5 kwietnia 2019 r.,  Powiatowy Urząd Pracy  

w Czarnkowie złożył wniosek o dofinansowanie projektu pn. „Aktywizacja zawodowa osób 

bezrobotnych i poszukujących pracy w powiecie czarnkowsko-trzcianeckim (V). Wsparciem w ramach 

projektu zostanie objętych 245 osób bezrobotnych (w tym ok. 135 kobiet) powyżej 29 roku życia, 

zarejestrowanych w Powiatowym Urzędzie Pracy w Czarnkowie.  Uczestnicy należeć będą do jednej             

z przedstawionych grup: kobiety, osoby długotrwale bezrobotne, osoby z niepełnosprawnościami, 

osoby o niskich kwalifikacjach, osoby powyżej 50 roku życia. Projekt realizowany będzie w okresie 

od 1 stycznia 2019 r.  do 31 grudnia 2020 r. Na etapie podpisywania umowy o dofinansowanie 

projektu Wojewódzki Urząd Pracy w Poznaniu wymaga od podmiotu ubiegającego się                                     

o dofinansowanie złożenia określonych dokumentów, w tym pełnomocnictwa lub upoważnienia do 

reprezentowania ubiegającego się o dofinansowanie. W związku z powyższym podjęcie niniejszej 

uchwały jest uzasadnione. 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 4 członków Zarządu ( nieobecny Feliks Łaszcz): 

 

- 4 głosy za,  

- 0 głosów przeciwnych, 

- 0 głosów wstrzymujących. 

 

W związku z powyższym Uchwała Nr 65/2019 została podjęta i stanowi załącznik nr 10 do 

niniejszego protokołu.  

Ad.5 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Konkursowej i uchwalenia regulaminu jej pracy. 

  Zarząd przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie powołania Komisji Konkursowej                                           

i uchwalenia regulaminu jej pracy.  

  Podjęcie uchwały wynika z faktu, iż Zarząd Powiatu ogłosił drugi już w tym roku konkurs 

ofert na realizację zadań zleconych przez Powiat Czarnkowsko-Trzcianecki organizacjom 

pozarządowym oraz podmiotom, o których mowa w art. 3 ust 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r.                    

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie. W związku z tym powołuje się Komisję 

Konkursową w celu opiniowania złożonych w konkursie ofert.  

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 4 członków Zarządu ( nieobecny Feliks Łaszcz): 

- 4 głosy za,  

- 0 głosów przeciwnych, 

- 0 głosów wstrzymujących. 
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W związku z powyższym Uchwała Nr 64/2019 została podjęta i stanowi załącznik nr 11 do 

niniejszego protokołu.  

Ad.6 

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

 Zarząd przyjął protokół z poprzedniego posiedzenia tj. z dnia 25 kwietnia 2019 r., nie wnosząc 

żadnych uwag.  

Ad.7 

Sprawy różne. 

 

 Spraw innych niż ujęte w porządku posiedzenia nie poruszano.  

 

Na tym posiedzenie i protokół z posiedzenia Zarządu Powiatu w dniu 09 maja                     

2019 r. zakończono. Termin kolejnego posiedzenia Zarządu zaplanowano na dzień 16 maja 2019 r. 

Protokołowała:   

Małgorzata Pompała                                  Podpisy członków Zarządu  

                                                                                  Feliks Łaszcz ................................................                                                                                     

                                                                                     Sławomir Kryger  …………………………… 

                                                                                     Krzysztof Czarnecki ..………………………. 

                                                                                        Waldemar Pawłowski ……………………….. 

                                                                                         Jan Pertek …………………………………… 

 

 

 

 


